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Protokół Nr XXX

Z przebiegu obrad XXX sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 23 lutego 2005 r

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 11.00.

W obradach sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Pabianice. Na ustawowy skład Rady 15
radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny usprawiedliwiony radny M. Gryska. Skład
Rady przedstawiał się następująco:
1. Banaczek Mirosław
2. Figiel Roman
3. Gąsiorek Krzysztof
4. Kalinowski Henryk
5. Kasperska Zdzisława
6. Kelnerowski Józef
7. Kraska Zygmunt
8. Marchewka Stefan
9. Muszczak Danuta
10. Muszczak Marek
11. Pielużek Bożena
12. Stasiak Zbigniew
13. Sulej Grzegorz
14. Szafrański Henryk
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
W sesji uczestniczyli zaproszeni goście: Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego R. Kraska,
przedstawiciel dyrekcji S.P. ZOZ w Pabianicach S. Gorzelska, Kierownicy Wiejskich Ośrodków
Zdrowia: WOZ w Petrykozach p. U. Budziszewska, WOZ w Pawlikowicach J. Maciaczyk-Kubiak,
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Pabianice M. Mielczarek, W-ce Prze-
wodnicząca Gminnej Rady Kobiet Z. Grelus, mieszkaniec wsi Pawlikowice A. Skawiński, Wójt
Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk, Skarbnik Gminy M. Nowicka,
Sekretarz Urzędu J. Słubik, Radca Prawny Urzędu E. Janio, oraz sołtysi Gminy Pabianice
obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu, która przedstawia
się w sposób następujący:
1. Forc Eugeniusz
2. Fater Bożena
3. Sulej Grzegorz
4. Szafran Janina
5. Szafrański Henryk
6. Owczarek Teresa
7. Komorowski Wiktor
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8. Madaj Stefan
9. Szczesik Andrzej
10. Lewandowski Wacław
11. Burda Józef
12. Nowak Mirosław
13. Rychłowska Cecylia

Ad. pkt. 1.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice S. Marchewka, który przedłożył pro-
ponowany porządek obrad przedstawiający się w sposób zapisany poniżej:
1. Otwarcie obrad XXX sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu z XXIX sesji Rady Gminy.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Przewodniczących Komisji o pracy między se-
sjami.

7. Stan opieki zdrowotnej w Gminie Pabianice na tle aktualnej struktury organizacyjnej i przy-
jęcie docelowego harmonogramu rozwiązywania problemów opieki zdrowotnej.

8. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) uchylenia uchwały Nr XXXIII/303/2002 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 lutego 2002 r.
b) zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2005 r.
c) zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2005 r. w związku z określeniem ostatecznych
kwot subwencji, dotacji i udziałów gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych
z budżetu państwa

d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na rok 2005.

e) Uchwała Nr XXX/190/2005 zobowiązania Wójta Gminy Pabianice do zapewnienia bazy
zastępczej, w której można zorganizować świadczenia zdrowotne dla mieszkańców Gminy
i wystąpienia do organu założycielskiego S.P. Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pabianicach
o informowanie Gminy o wprowadzaniu zmian strukturalno-organizacyjnych w służbie
zdrowia na terenie Gminy

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.
10. Interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski i sprawy różne.
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków.
13. Zamknięcie obrad sesji.
W tym punkcie radny H. Szafrański zgłosił wniosek zakupu budynku ośrodka zdrowia w Paw-
likowicach. Przewodniczący Rady odnosząc się do powyższego powiedział, aby wniosek ten radny
zgłosił w punkcie porządku obrad dotyczącym: wolnych wniosków i spraw różnych. Proponowany
porządek obrad przedłożony przez Przewodniczącego Rady został przyjęty przez Radę w głoso-
waniu jednogłośnie – tj 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.
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Ad. pkt 3

Protokół z XXIX sesji Rady Gminy Pabianice Rada przyjęła bez uwag i poprawek w głoso-
waniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 4

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego: K. Gąsiorka i radnego R. Figla. Skład
Komisji został zatwierdzony przez Radę w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych
i bez głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 5

Wójt Gminy przedłożył informację o pracy między sesjami. Informacja stanowi załącznik nr
3 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6

Przewodniczący Komisji Rady Gminy poinformowali o pracy Komisji między sesjami. Jako
pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska, która poinformowała,
że Komisja odbyła 2 posiedzenia. Na jednym z posiedzeń Komisja dokonała kontroli ewidencji
wydatków w których wsiach rozwiniętych, czy opóźnionych w zakresie rozwoju infrastruktury
były i są lokowane środki publiczne – kadencja 2002 – 2005, 2006 – planowane wydatki, na
drugim posiedzeniu komisja omówiła materiały pokontrolne, zaopiniowała materiały na XXX
sesję Rady Gminy.
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski poinformo-
wał, że Komisja między sesjami odbyła dwa posiedzenia ,na jednym z nich przyjęła informację
o pracy rad sołeckich za 2004 rok i informację od sołtysów na temat stanu melioracji w ich
sołectwach. Natomiast na drugim z posiedzeń zajęła się tematem dotyczącym struktury organi-
zacyjnej służby zdrowia na terenie Gminy Pabianice.
W imieniu Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska informację złożyła
radna D. Muszczak, która poinformowała, że Komisja odbyła 2 posiedzenia na których zajęła się
następującymi tematami: strukturą organizacyjną służby zdrowia na terenie gminy Pabianice,
oceniła stan rolnictwa i melioracji w gminie Pabianice, omówiła materiały na sesję Rady Gminy
Pabianice.

Ad. pkt 7

W temacie dot. stanu opieki zdrowotnej w Gminie Pabianice na tle aktualnej struktury organi-
zacyjnej i przyjęcie docelowego harmonogramu rozwiązywania problemów opieki zdrowotnej jako
pierwsza głos zabrała przedstawicielka S.P. ZOZ S. Gorzelska, która przedłożyła informację na
temat sytuacji finansowej Wiejskich Ośrodków Zdrowia w Gminie Pabianice. Informacja pisemna
znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu jako załącznik nr 4.
Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, który na samym początku podzięko-
wał obecnemu na sesji p. Adamowi Skawińskiemu, mieszkańcowi Pawlikowic, który jako przed-
stawiciel klubu poselskiego SLD zajął się tematem ośrodka zdrowia w Pawlikowicach. Wójt
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poinformował, że sprawy dotyczące ośrodka zdrowia w Pawlikowicach ciągną się już od czerwca
2004, od tego to czasu rozpoczęła się korespondencja między gminą Dłutów, a między gminą
Pabianice. My jako gmina Pabianice chcielibyśmy nabyć ten ośrodek nieodpłatnie w wieczyste
użytkowanie i wówczas dopiero przystąpilibyśmy do jego remontu. Drugim wariantem jaki gmina
Pabianice przyjęłaby do realizacji to ewentualnie nabycie go za połowę ceny, którą proponuje
gmina Dłutów tj. kwota 120 tys. zł. Wójt poinformował, że na Komisję Rady Gminy odbywają-
cą się przed sesją przybył mieszkaniec Pawlikowic p. Z. Kręcisz, który podjął próbę stworzenia
w Pawlikowicach Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowia jako ośrodka zdrowia, wójt przedłożył
pismo p. Z. Kręcisza z dnia 20.01.2005 r. w tej sprawie (pismo stanowi załącznik nr 5 do protoko-
łu). Wójt powiedział także, że Wójt Gminy Dłutowa proponuje nam sprzedaż tego budynku za
oszacowaną kwotę 250 tys. zł, bądź przekazanie w dzierżawę. My nie możemy przyjąć natomiast
dzierżawy i inwestować w remont – obiekt nie jest naszą własnością.
Jeżeli chodzi o ośrodek zdrowia w Petrykozach wójt poinformował, ze stan techniczny tego
budynku jest bardzo zły. Wiadomym jest, że organem założycielskim jego jest obecnie miasto Pa-
bianice. Z naszej strony zostały poczynione przedsięwzięcia o nabycie tego ośrodka na własność.
Otrzymaliśmy postanowienie od Wojewody Łódzkiego o zawieszeniu postępowania dotyczącego
przekazania na rzecz gminy Pabianice ośrodka zdrowia w Petrykozach.
Postanowienie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. W związku z powyższym wójt
poinformował, że za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego złożył zażalenie w tej sprawie do Kra-
jowej Komisji Uwłaszczeniowej w Warszawie o przekazanie na podstawie obowiązującej ustawy
na rzecz gminy Pabianice ośrodka zdrowia w Petrykozach. Kserokopia niniejszego zażalenia
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
W dyskusji zabrał głos radny M. Muszczak, który nawiązał do przygotowanego na sesję projek-
tu uchwały w sprawie zobowiązania Wójta Gminy do przygotowania bazy zastępczej ośrodków
zdrowia w gminie Pabianice, powiedział także, iż uważa ,że negocjacje z Gminą Dłutów na temat
ośrodka zdrowia w Pawlikowicach są już zakończone.
Radny H.Szafrański odczytał stanowisko rady sołeckiej wsi Jadwinin i Władysławów, która
na wniosek mieszkańców tego sołectwa zwraca się z prośbą o zakup ośrodka zdrowia w Pawliko-
wicach przez Gminę Pabianice. Takie same opinie wyrażane są przez Rady Sołeckie wsi Terenin,
Rydzyny i Pawlikowice.
Głos zabrała radna D. Muszczak, która powiedziała, że powinniśmy zastanowić się bardzo
głęboko i rozważyć, czy zakup ośrodka zdrowia w Pawlikowicach, to decyzja rozważna? Koszt
tego ośrodka to kwota 240 tys. zł, w remont budynku też trzeba włożyć ogromną kwotę, a także
w następstwie w wyposażenie. Pojawia się pytanie: co z pacjentami na okres remontu. W tym
ośrodku leczą się pacjenci z 3 gmin, w budynku nie ma apteki, pacjenci muszą po nie jechać
do miasta ,poza tym nie ma też żadnego specjalisty, wówczas kiedy lekarz idzie na urlop, czy
też zachoruje zastępstwo jest w Pabianicach. Z planu zagospodarowanie przestrzennego Gminy
Pabianice wynika, że tuż za ośrodkiem zdrowia planowana jest budowa autostrady S-8 i jeżeli
my ponieślibyśmy ewentualnie środki finansowe na zakup i remont tego budynku, to byłyby one
zapewne źle ulokowane. Radna w swojej wypowiedzi stwierdziła, że projekt uchwały przygoto-
wany na tę sesję dot. zobowiązania Wójta do zapewnienia bazy zastępczej dla ośrodków zdrowia
jest kierunkiem prawidłowym. Poza tym funkcjonują już bardzo dobrze Niepubliczne Zakłady
Opieki Zdrowotnej ,gdzie lecznictwo jest bezpłatne i na pewno w przyszłości nie unikniemy tego,
ze pacjenci w chwili kiedy pozyskają dobrą wiedzę na temat z nich korzystać.
Radny Z. Kraska zabierając głos powiedział, że temat struktury służby zdrowia na naszym
terenie został już kompleksowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy przed sesją
i został wypracowany projekt uchwały w tym temacie. Radny powiedział, że uważa, że teraz

4



Rada Gminy Pabianice Protokół Nr XXX

tylko wójt powinien przedłożyć nam swoje propozycje do powyższego, o których już nas wstępie
informował na posiedzeniach komisji i które są logiczne i właściwe w rozwiązaniu tego problemu.
Następnie głos zabrał radny Z. Stasiak, który w swojej wypowiedzi odniósł się do przyzwy-
czajeń pacjenta.Zwrócił uwagę na to, że pacjent przywiązany jest do lekarza u którego się leczy,
a nie do budynku, tak jak w przypadku ośrodków zdrowia na terenie gminy – „,zrujnowanych
budynków”. Rolą naszej Gminy powinno być stworzenie warunków lokalowych i zastanowie-
nie się, co byłoby lepsze zakupienie tych budynków i ich remont, czy stworzenie bazy zgodnej
z wymaganym standardem. Stworzenie własnych Publicznych ZOZ i przejęcia przez Gminę,
czy zaproponowanie lekarzom stworzenie w naszych bazach Niepublicznych Zakładów Opieki
Zdrowotnej. Wiadomym jest, że na dzień dzisiejszy N.S. ZOZ funkcjonują zdecydowanie lepiej
niż Publiczne ZOZ. Na pewno należy oddzielić się od ZOZ w Pabianicach. Radny powiedział,
iż uważa, że sposób rozliczania kosztów przez ZOZ jest zły. Za przykład podał koszt rozliczania
energii elektrycznej, która rozliczana jest od ilości gniazd elektrycznych, a nie od poboru ener-
gii. Należy rozpatrzyć koszty bazy tej którą my jako gmina moglibyśmy zapewnić i pójść w tym
kierunku. W przypadku jeżeli zabezpieczylibyśmy bazę materialną funkcjonując jako NS ZOZ
i środki zaoszczędzone przeznaczyć na profilaktykę.
Radny H. Kalinowski powiedział, że uważa, iż na podjęcie decyzji w chwili obecnej o zakupie
budynku ośrodka zdrowia w Pawlikowicach jest za wcześnie, ponieważ nie otrzymaliśmy jesz-
cze odpowiedzi od p. Wójt Gminy Dłutowa na naszą propozycję. Radny wyraził poparcie do
wypowiedzi przedmówców: radnej D. Muszczak i radnego Z. Stasiaka.
Radny M. Muszczak ponownie zabierając głos powiedział, że czynił rozmowy z mieszkańcami
gminy Pabianice w sprawie ośrodka zdrowia w Pawlikowicach i uważa, że gdybyśmy dokonali
zakupu tego ośrodka na pewno byłoby to uznanie ze strony mieszkańców. Jeżeli chodzi natomiast
o tworzenie bazy zastępczej nie wiemy jeszcze ile byśmy musieli włożyć w to środków finansowych
na dostosowanie jej do wymaganych potrzeb, a przecież wiadomo jest, że zakup ośrodka zdrowia
w Pawlikowicach nie burzyłby naszego budżetu, na pewno jest to dla nas niesprawiedliwe, że my
musielibyśmy kupować ten budynek z uwagi na to, że kiedyś budowaliśmy go, ale jest to wina
administracji państwowej, że w taki sposób dokonała podziału.
Głos zabrał mieszkaniec Pawlikowic A. Skawiński, który poinformował, że w sprawie ośrodka
zdrowia w Pawlikowicach był organizatorem dwóch zebrań tj. 5.XI 2005 r. i 7.II r. Na zebraniu,
które miało miejsce 7.II br. została złożona petycja do p. Wójt Gminy Dłutów, aby nierucho-
mość tę sprzedała Gminie Pabianice za cenę gruntu. Ustawowy termin odpowiedzi to 30 dni,
które jeszcze nie minęły. Dnia 28 lutego br. będzie miała miejsce sesja Rady Gminy Dłutów
właśnie między innymi w tej sprawie. Pan A. Skawiński wyraził, że uważa, iż dziś Rada Gmi-
ny Pabianice nie może podjąć decyzji co do ośrodka zdrowia w Pawlikowicach, ponieważ nie
posiada ostatecznej odpowiedzi Gminy Dłutów na ten temat. Pan A. Skawiński powiedział, że
zapewnienie podstawowej opieki zdrowotnej to zadanie Gminy.
Sołtys wsi Bychlew E. Forc zabierając głos wyraził, że nie zgadza się z wypowiedzią radnej
D. Muszczak w sprawie struktury służby zdrowia dla południowej części gminy. Powiedział,
że społeczeństwo leczące się w ośrodku zdrowia w Pawlikowicach jest przyzwyczajone do tego
ośrodka, jest też rozwiązany problem dojazdu. Ludziom starszym byłoby bardzo trudno przy-
zwyczajenie to zmieniać.
Sołtys wsi Hermanowa również poparła wypowiedź sołtysa miejscowości Bychlew i jeżeli chodzi
o dobro mieszkańców pieniądze nie powinny odgrywać zasadniczej roli.
Sołtys wsi Kudrowice S. Madaj powiedział, że służba zdrowia to nie tylko lekarz, ale również
pielęgniarki w tym również pielęgniarki środowiskowe i w tym przypadku należałoby również
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zabezpieczyć prawidłową opiekę w taki sposób, aby umożliwić kontakt pielęgniarki w środowisku
z pacjentami, którzy nie mogą dotrzeć na zabiegi, a należy do nich przyjechać.
Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka, który odniósł się w swojej wypo-
wiedzi do powyższego tematu. Powiedział, że na pewno nikt nie może powiedzieć, że Gmina
Pabianice nie robi nic w kierunku zabezpieczenia ochrony zdrowia na naszym terenie. Miasto
i Starostwo Powiatowe w Pabianicach mimo naszych wielokrotnych, nieustających poczynań
nie zrobiło nic w kierunku, abyśmy my – Gmina Pabianice stali się gospodarzami Wiejskich
Ośrodków Zdrowia na naszym terenie, nikt nam nie podał ręki.
Przewodniczący nawiązał do przejęcia przez nas szkół i porównał w związku z tym przygoto-
wanie bazy oświatowej, co do której nikt nam nie może nic zarzucić, a wręcz jesteśmy przykładem
dla innych. Przewodniczący przytoczył dane statystyczne dot. stanu demograficznego w obwo-
dzie SP w Pawlikowicach, zwrócił szczególną uwagę na niż demograficzny. Propozycja projektu
uchwały w kwestii zabezpieczenia bazy zastępczej służby zdrowia i przedstawiona w następstwie
przez Wójta Gminy propozycja i zabezpieczenia bazy lokalowej przy SP w Pawlikowicach było-
by dobrym rozwiązaniem dla tej części gminy jak również SP w Pawlikowicach (wykorzystanie
budynku). Dyskusja nasza powinna iść w kierunku spraw merytorycznych. Dobro człowieka jest
właśnie naszym największym dobrem i Rada powinna skierować dyskusję w tym kierunku, czy
tworzymy służbę zdrowia na naszym terenie publiczną, czy niepubliczną. Przedstawienie Wójt
Gminy Dłutowa naszych warunków, iż jesteśmy skłonni zapłacić połowę ceny szacowanej za
nieruchomość na której stoi ośrodek zdrowia w Pawlikowicach jest uczciwym jak powiedział
Przewodniczący rozwiązaniem, ponieważ wspólnie ten ośrodek budowaliśmy.
Wójt Gminy H. Gajda w swojej wypowiedzi poinformował, że na zebraniu organizowanym
przez p. Skawińskiego w Pawlikowicach dnia 7.02. br nie została odczytana rzekoma petycja
mieszkańców w sprawie ośrodka zdrowia w Pawlikowicach skierowania do Wójta Gminy Dłu-
tów.Jeżeli taka byłaby sporządzona, jej treść powinna trafić także do informacji Wójta gminy
Pabianice – powiedział Wójt. W obecnej chwili nie ma również żadnej odpowiedzi na temat
ośrodka zdrowia w Petrykozach. W przypadku jeżeli nie zostanie osiągnięte żadne porozumienie
w sprawie ośrodków zdrowia to Gmina Pabianice powinna posiadać inne rozwiązanie zabez-
pieczenia bazy na naszym terenie dla potrzeb ochrony zdrowia. Wójt powiedział, że skłaniał
by się wówczas do zabezpieczenia bazy dla służby zdrowia południowej części gminy przy SP
w Pawlikowicach, oczywiście przy odpowiednim jej dostosowaniu i spełnieniu uprzednio wszyst-
kich wymagań (w tym sanepidu). Wszelkie przesłanki przemawiają za tym, iż czeka nas niż
demograficzny, stworzenie właśnie tam ośrodka zdrowia, to również wykorzystanie budynku tej
placówki.
Jeżeli chodzi o Petrykozy w przypadku jeżeli nie powiedzie się odzyskanie nieruchomości bu-
dynku ośrodka zdrowia w Petrykozach wójt poinformował, że ma również rozwiązanie dla tej
sytuacji, mógłby dostosować dla potrzeb ośrodka zdrowia budynek agronomówki w Górce pa-
bianickiej, czy też budynek po posterunku policji w Piątkowisku. Poza tym wójt powiedział, że
nie mamy też informacji w jaki sposób odniósłby się organ założycielski do zadłużenia, które
posiadają WOZ.
Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka zabierając głos powiedział, że jeżeli Rada Gminy
podejmie uchwałę przygotowaną na dzisiejszą sesję zobowiązującą Wójta Gminy do zabezpie-
czenia bazy służby zdrowia, oczywiście w przypadku jeżeli nie uda się rozwiązać spraw z Gminą
Dłutów w kwestii ośrodka zdrowia w Pawlikowicach i obecnej siedziby ośrodka zdrowia w Petry-
kozach, to jesteśmy w stanie bardzo szybko przygotować nową bazę dla potrzeb służby zdrowia
we własnych budynkach gminy Pabianice.
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Ponadto Przewodniczący przypomniał, że w budynku ośrodka zdrowia w Pawlikowicach są
lokatorzy, którym też właściciel zobowiązany jest zapewnić lokum w przypadku kiedy sfina-
lizowana byłaby sprzedaż przez właściciela. Nie powinniśmy jednak „zamykać furtki” Wójtowi
Gminy i uchwałę tę podjąć, jednocześnie zobowiązać do cierpliwego dogadywania się ze stronami
w sprawie jak najkorzystniejszego dla nas wariantu.
Obecna na sesji Rady Gminy Kierownik WOZ w Pawlikowicach J.Maciaczyk Kubiak zabie-
rając głos powiedziała że sama nie jest w stanie zabezpieczyć w obecnych warunkach opieki
zdrowotnej ona może jedynie świadczyć usługi medyczne bez względu na to, czy będzie to pu-
bliczny, czy niepubliczny ZOZ.
Następnie radny Z. Stasiak zabierając głos powiedział ,iż uważa, że wszystko w tej kwestii
zostało już powiedziane, jeżeli Rada podjęłaby uchwałę zobowiązującą Wójta do zabezpieczenia
bazy lokalowej dla ośrodków zdrowia powinna zostać wykonana kalkulacja kosztów dostoso-
wania ewentualnie naszych lokali na potrzeby zabezpieczenia ochrony zdrowia. Więcej głosów
w powyższym temacie nie zgłoszono w związku z czym Przewodniczący Rady zaproponował,
przystąpienie do podjęcia uchwały w sprawie: zobowiązania Wójta Gminy Pabianice do zapew-
nienia bazy zastępczej w której można zorganizować świadczenia zdrowotne dla mieszkańców
Gminy i wystąpienia do organu założycielskiego S.P. Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pabianicach
o informowanie Gminy o wprowadzaniu zmian strukturalno – organizacyjnych w służbie zdrowia
na terenie Gminy Pabianice. Sprzeciwu w tej sprawie nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji
Uchwał i Wniosków odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie wnioskując o wykreślenie
z zapisów w treści uchwały słowa „zastępczej”. Za wnioskiem zgłoszonym Rada opowiedziała się
w głosowaniu jednogłośnie, natomiast za uchwałą Nr XXX/190/2005 w sprawie zobowiązania
Wójta Gminy Pabianice do zapewnienia bazy w której można zorganizować świadczenia zdro-
wotne dla mieszkańców Gminy i wystąpienia do organu założycielskiego S.P. Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Pabianicach o informowanie Gminy o wprowadzaniu zmian strukturalno – orga-
nizacyjnych w służbie zdrowia na terenie Gminy Pabianice Rada opowiedziała się w głosowaniu
13 głosami za, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. Uchwała stanowi zał
nr 8 do protokołu.
Na wniosek Radnych Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutowa przerwę.

Ad. pkt. 8.

Po przerwie Przewodniczący Rady przystępując do realizacji pkt. 8 porządku obrad „podję-
cie uchwał” zapoznał Radę Gminy z opinią Komisji Rady Gminy do projektów uchwał, którą
Komisje przedstawiają jako pozytywną nie wnosząc uwag.
Przewodniczący Komisji Uchwał kolejno odczytywał projekty uchwał:
Uchwała Nr XXX/191/2005 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/303/2002 Rady Gminy
Pabianice z dnia 27 lutego 2002 r. została podjęta w głosowaniu 14 głosami za bez głosów
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 9 do protokołu.
Uchwała Nr XXX/192/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2005 została podjęta 14
głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 10 do
protokołu.
Uchwała Nr XXX/193/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Pabianice na 2005 rok w związ-
ku z określeniem ostatecznych kwot subwencji, dotacji i udziałów gminy w podatku dochodowym
od osób fizycznych z budżetu państwa została podjęta w głosowaniu 12 głosami za, przy 1 głosie
przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się i stanowi zał. nr 11 do protokołu.
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Po odczytaniu przez Przewodniczącego Komisji Uchwał i Wniosków projektu uchwały w spra-
wie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2005 rok Przewodniczący Rady poinformował, że jest przygotowany przez Kierownika GOPS
sprawozdanie z działań podjętych przez GOPS w Pabianicach w ramach kompetencji ośrodka
oraz profilaktyki za 2004. Materiał ten będzie prezentowany w późniejszym terminie, ale jeżeli
Rada wyraziłaby wolę odczytania go na obecnej sesji można to uczynić. Rada zadecydowała,
że zapozna się z w/w materiałem w późniejszym terminie na sesji tematycznie ustalonej do
powyższego tematu.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania
nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2005 rok Przewodniczący Rady poinformował, że jest przygotowane
przez Kierownika GOPS sprawozdanie z działań podjętych przez GOPS w Pabianicach w ramach
kompetencji ośrodka oraz profilaktyki za 2004 w wyniku którego uchwała Nr XXX/194/2005
w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez
głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt. 9.

W odpowiedziach na interpelacje Przewodniczący Rady S. Marchewka zapoznał Radę z od-
powiedzią na wnioski, które zostały zgłoszone na poprzedniej sesji dot. utrzymania stanu dróg
powiatowych (kserokopia odpowiedzi w zał. do protokołu zał. nr 12 – pismo z dnia 28.01.2005 r.
znak 718-1/05).

Ad. pkt. 10.

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad. pkt. 11.

W wolnych wnioskach i sprawach różnych odczytał apel Rady Miasta Płocka skierowany do
Rady Gminy Pabianice w sprawie jednorazowego opodatkowania się na pomoc ofiarom tragedii
w Azji – wschodniej wywołanej tsunami.
Rada przyjęła apel do wiadomości.
W sprawie pisma skierowanego przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Przewodniczący
poinformował, że zostanie udzielona odpowiedź pisemna.
Sołtys wsi Terenina A. Baran zabierając głos wyraził ubolewanie nad tym, że na terenie
sołectwa powstaje dużo nowych budynków budowanych przez ludzi, którzy nabywają działki
na terenie wiejskim, ale właściwie nie poczuwają się do współpracy z danym sołectwem, często
nawet czynią szkody i nie poczuwają się do ich napraw. Zadał pytanie czy wydając zezwolenie
na budowę nowych lokali mieszkalnym można byłoby zobowiązać do tego, ażeby od momentu
zameldowania zobowiązać właścicieli do tego by ich dzieci uczęszczały do szkół na terenie naszej
gminy.
Przewodniczący Rady odpowiadając na powyższe powiedział, że solidaryzuje się z wypowie-
dzią sołtysa, lecz nie można nic uczynić w związku z tym by zobligować do tego, aby zobowiązać
do przynależności ucznia do danej szkoły, są odpowiednie do tego przepisy.
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W-ce wójt E. Adamczyk udzielił informacji wyjaśniającej w kwestii liczby dzieci urodzonych
na naszym terenie w ostatnich latach. Poinformował, że podając liczbę urodzonych na danym
terenie nie można z wyprzedzeniem podać informacji ile dzieci w danym roku zapisze się do
danej szkoły.

Ad. pkt. 12.

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokół Komisji Uchwał i Wniosków,
który stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 13.

Przewodniczący Rady zamykając obrady XXX sesji Rady Gminy podziękował za wspólną
pracę.

Obradom sesji przewodniczył:
Przewodniczący Rady Gminy Pabianice

Stefan Marchewka

Protokolant: Urszula Czerwonka
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